

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一一八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

Circular No. 20008

8<sup>th</sup> September, 2020

Dear Parents/ Guardians,

**Distribution of Hard Copies of Learning Materials (Second Batch) (for S1-S5 only)**

The school is going to distribute the second batch of hard copies of learning materials to S1-S5 students. Parents/Students can collect learning materials from school on Saturday 12<sup>th</sup> September, 2020 from 9:00 am to 12:00 noon or from 1:00 pm to 4:00 pm. Parents/Students should take precautionary measures such as social distancing, wearing masks, temperature check etc. and bring their own bags.

For enquiries, feel free to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung  
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一一八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

20008

敬啟者：

派發第二批學習材料(中一至中五級適用)

學校將向中一至中五級學生派發第二批校本學習材料。家長/學生請於2020年9月12日(星期六)上午9:00至正午12:00或下午1:00至下午4:00到學校禮堂領取學習材料。家長/學生須遵守防疫措施，包括保持社交距離、佩戴口罩、檢測體溫等。請帶備書包或自備書袋。

如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢(電話2711 8175)。

此致

中一至中五級家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

2020年9月8日